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 W odpowiedzi na Pani pismo z dnia 2 czerwca 2021 roku dotyczące ilości 

wyciętych drzew z terenów miejskich ponownie wyjaśniam, iż w trakcie obrad Rady 

Miejskiej Sierpca w dniu 28 kwietnia br., udzielono Pani odpowiedzi ustnej co do ilości 

drzew usuniętych z terenów miejskich na podstawie decyzji wydanych przez Starostę 

Sierpeckiego w latach 2017 -2020. Łączna ilość usuniętych drzew w przywołanym 

wyżej okresie czasu, tak jak wskazuje Pani w swej interpelacji wyniosła 269 sztuk 

drzew.    

W trakcie przygotowywania odpowiedzi pisemnej na tę interpelację 

uwzględniono dodatkowo wycinkę drzew z terenów będących w zarządzie 

dyrektorów placówek oświatowych i przedszkoli, gdyż formalnie właścicielem tych 

terenów również jest Gmina Miasto Sierpc. Łączna ilość usuniętych drzew w latach 

2017 -2020 z terenów przyległych do budynków przedszkoli i szkół to 11 sztuk.  

Ponadto odpowiedź pisemna z dnia 12 maja 2021 r. została poszerzona o ilość 

usuniętych drzew z terenów będących własnością Gminy Miasto Sierpc w roku 2016 

tj.125 sztuk drzew (z czego 12 sztuk to drzewa wycięte z terenu Miejskiego Przedszkola 

nr 3). 

Reasumując w latach 2016-2020 z terenów miejskich usunięto 405 sztuk drzew, 

tak też podano w odpowiedzi pisemnej z dnia 12 maja br. 

  W odniesieniu do ustalenia ilości drzew usuniętych z terenów miejskich 

w latach 2014-2015, jak informowano Panią ustnie na posiedzeniu Sesji Rady Miejskiej 

w dniu 2 czerwca br., nie jest to możliwe z uwagi na to, iż dokumenty te posiadają 

kategorię archiwalną B5. Zatem zgodnie z wytycznymi w tym zakresie 

przechowywanie tych dokumentów następuje przez okres 5 lat od daty ich 

wytworzenia.  
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